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УНИВЕРЗИТЕТ У НОВОМ САДУ 

ФИЛОЗОФСКИ ФАКУЛТЕТ 

Број:01-20/7 

Дана, 27.4.2015. године 

 

Записник 

са 14. седнице Савета Филозофског факултета одржане дана 27.4.2015. године са почетком 

у 12 часова у сали за седнице 

 

Седницом председава проф. др Јасмина Грковић-Мејџор, председник Савета Филозофског 

факултета. 

 

Присутни чланови      Одсутни чланови: 

1. Др Предраг Новаков     1. Др Бранко Баљ, оп. одсутан 

2. Др Павле Ботић     2. Др Јасна Шакота Мимица 

3. Др Љиљана Михић     3. Ласло Блашковић 

4. Др Јелена Ђерманов     4. Александар Гајић 

5. Др Јанко Рамач     5. Вук Кешељ 

6. Др Владимир Баровић    6. Милана Јанковић 

7. Др Јасмина Грковић-Мејџор   7. Наташа Шару 

8. Др Радослав Ераковић    8. Далибор Мирић 

9. Др Дојчил Војводић 

10. Др Ласло Молнар Чикош 

11. Др Бојан Константиновић 

12. Др Љубица Влаховић 

13. Др Сања Нинковић 

14. Др Срђан Шљукић 

15. Др Золтан Ђере 

16. Др Ђорђе Јовановић 

17. Др Радивоје Јововић 

18. Мр Родика Урсулеску Миличић 

19.  Виолета Ракић 

20.  Миладин Трифковић 

21. Мирослав Радека 

22. Вања Фекић 

 

Поред чланова Савета седници присуствују: проф. др Ивана Живанчевић-Секеруш, 

декан Факултета, проф. др Биљана Шимуновић-Бешлин, продекан, проф. др Оливера 

Кнежевић-Флорић, продекан, проф. др Небојша Мајсторовић, продекан и Мирјана 

Галоња, секретар Факултета. 
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Предложени дневни ред једногласно је усвојен. 

 

1. Усвајања записника са 13. Седнице Савета Факултета 

Записник са 13. Седнице Савета једногласно је усвојен. 

2. Избор декана Филозофског факултета 

 

Након уводне речи проф. др Јасмине Грковић-Мејџор, кандидат за декана проф. др 

Ивана Живанчевић-Секеруш представила је свој програма рада за период 2015-

2018. године. 

За продекане је предложила проф. др Биљану Шимуновић-Бешлин, проф. др 

Оливеру Кнежевић-Флорић и проф. др Небојшу Мајсторовића. 

 

Мирјана Галоња, секретар Факултета упознала је присутне са одредбама Статута 

Факултета које се односе на процедуру гласања. Том приликом констатовано је да 

се глас проф. др Бранка Баља, који не присуствује седници, не може узети у обзир 

јер је такав вид гласања у супротности са Статутом Факултета. 

 

Савет Факулетета је у Комисију за споровођење поступка гласања за декана 

Факултета изабрао: 

1. Др Ђорђе Јовановић 

2. Др Љубица Влаховић 

3. Др Предраг Новаков 

4. Др Радослав Ераковић 

5. Др Вања Факић. 

 

Након спроведног гласања Ђорђе Јовановић, председник комисије упознао је Савет 

са резултатима гласања: 

Записник 

о резултатима гласања за декана Филозофског факултета Универзитета у 

Новом Саду 

 

Укупан број чланова Савета 31 

Укупан број присутних чланова Савета 22 

 

Број листића у кутији: 22 

Број важећих листића 22 

Број неважећих листића 0 

 

Резултат гласања 
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Проф. др Ивана Живанчевић-Секеруш 22 гласа ЗА 

 

Др Ђорђе Јовановић констатовао је да је проф. др Ивана Живанчевић-Секеруш 

једногласно изабрана за декана Факултета. 

 

3. Предлог Савету Факултета за давање сагласности Аутономној Покрајини 

Војводини за пренос права коришћења стана у улици Васе Стајића бр. 24 у Новом 

Саду на Филозофски факултет  

 

Након образложења Мирјане Галоња, Савет Факултета прихватио је предлог 

(одлука донета једногласно) и донео је  

 

Одлуку 

Савет Филозофског факултета у Новом Саду предлаже Покрајинској влади 

доношење одлуке којом би се омогућио пренос права коришћења стана у улици Васе 

Стајића бр. 24 (број парцеле 483, 3. спрат стан 33) са Аутономне Покрајине Војводине на 

Филозофски факултет Универзитета у Новом Саду, а у складу са Захтевом Управе за 

имовину Аутономне Покрајине Војводине (број: 135-46-110/2015-01 од 31.3.2015. године). 

 

 

Образложење 

 Филозофски факултет Универзитета у Новом Саду од 1966. године користи стана у 

улици Васе Стајића број 24 (спрат 3, стан 33) за смештај стрних лектора који учествују у 

реализацији студијских програма страних филологија. 

 Дописом број 135-46-110/2015-01 од 31.3.2015. године обавештени смо од стране 

Управе за имовину Аутономне Покрајине Војводине да поднесемо захтев за пренос права 

коришћења уколико и даље имамо потребу за коришћењем предметног стана. 

Савет Факултета, након што је размотрио фактичко стање, као и средства која су у 

току 2014. године уложена у адаптацију стана, као и обавезу из међународних споразума 

која се односи на смештаја страних лектора, сматра да је неопходно да се изврши пренос 

права коришћења на стану у улици Васе Стајића бр. 24.  

 

Савет је констатовао да је са овим предлогом сагласан и оснивач који је и иницирао 

да Филозофски факултет поднесе Захтев за пренос права коришћења на предметном стану. 

 

На основу изнетог Савет Факултета је решио као у диспозитиву одлуке. 

 

4.  Предлог Савету Факултета за давање сагласности Аутономној Покрајини 

Војводини за поступање по захтеву за откуп дела стана у улици Неимарова бр. 28 

у Новом Саду  
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Након образложења Мирјане Галоња, Савет Факултета прихватио је предлог 

(одлука донета једногласно) и донео је  

 

Одлуку 

Савет Филозофског факултета у Новом Саду даје сагласност за преношење права 

коришћења на стану ул. Неимарова бр. 28 (изграђеног на КП 5295/2 К.О. Нови Сад , 

уписаног у лист непокретности број 9057)  са обимом удела 84/134 на Аутономну 

Покрајину Војводину, која на описаном стану има уписану јавну својину, ради даљег 

поступања. 

 

 

Образложење 

 Управа за имовину Аутономне Покрајине Војводине упутила је Факултету захтев 

за изјашњење (број: 135-360-8/2015-01 дана 25.3.2015. године) поводом захтева који је 

Управи поднела др Гордана Драгин запослена на Факултету рад откупа дела стана на 

адреси Неимарова број 28. 

 На описаном стану уписана је јавна својина АП Војводине и право коришћења 

Филозофског факултета Универзитета у Новом Саду са обимом удела 84/134 и својина 

Драгин Радивоја са обимом удела 25/134 и Гордане Драгин са обимом удела 25/134. Стан 

је изграђен удруженим средствима за изградњу у сусвојини и то средствима Драгин 

Гордане и Радивоја и средствима Филозофског факултета односно Института за 

јужнословенске књижевности Нови Сад. 

 Савет је размотрио наведене чињенице, као и чињеницу да стан у целости  користи 

др Гордана Драгин која се налази у радном односу на Факултету, која је стан 

инвестициона одржавала, и дао је сагалсност да се пренесе право коришћења на 

предметном стану на АП Војводину ради даљег поступања. 

На основу изнетог Савет Факултета је решио као у диспозитиву одлуке. 

 

5. Извештај управника Библиотеке о ревизији фонда семинарске библиотеке Одсека 

за педагогију. 

 

Након уводне речи и образложења Виолете Ракић, управника Библиотеке, Савет 

Факултета једногласно је донео Одлуку о усвајању извештаја о ревизији фонда 

семинарске библиотеке Одсека за педагогију. 

 

6. Допуна Ценовника трошкова студија за школску 2015/16. годину 

Проф. др Јасмина Грковић Мејџор, председник Савета, обавестила је присутне да 

ће се као допуна разматрати предлог продекана за наставу за допуну Ценовника 

трошкова студија за школску 2015/16. Годину 
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Након образложења проф. др Биљане Шимуновић-Бешлин, Савет Факултета 

једногласно је прихавтио предлог за допуну ценовника трошкова студија: 

У Одељак 2 Мастер академске студије додају се следеће ставке: 

 

Школарина за самофинансирајуће 

студенте на програму: Конференцијско, 

стручно и симултано превођење 

120.000 

Надокнада за наставак исте године 

студија у следећој школској години за 

студенте на програму: Конференцијско, 

стручно и симултано превођење 

20.000 

Испит из диференцијалног испита за 

домаће студенте на програму: 

Конференцијско, стручно и симултано 

превођење 

2.000 

 

 

На крају седнице проф. др Ивана Живанчевић Секеруш захвалила се члановима 

Савета на указном поверењу. 

 

 Седница је завршена у 13:20 часова 

 

  

Записник саставио      Председник Савета 

 

Вања Фекић с.р.     Проф. др Јасмина Грковић-Мејџор с.р. 


